
Protokoll fört vid styrelsemöte i Svensk Dykerihistorisk Förening                   Protokoll nr 60 

Org nr 802422-8457  

___________________________________________________________________________ 

 

 

Datum:  2019-08-13, kl 19.00 

 

Lokal:   Skype-möte. 

 

Närvarande: Birgitta Forsén, ordförande 

Hans Bohlin, vice ordförande 

 Åke Johansson, kassör 

  Bert Westenberg, sekreterare 

  Kent Forsén, ledamot 

  Magnus Waldau, ledamot 

  Hans Forsman, suppleant 

  Tomas Jangvik, adjungerad 

   

Mötet öppnas: Birgitta Forsén hälsade alla välkomna och förklarade mötet 

öppnat. 

 

Fastställande av dag- 

ordningen: Föreslagen dagordning godkändes, bilaga 1. 

 

Val av två justerings- 

män:  Tomas Jagvik och Magnus Waldau valdes att justera protokollet.

  

Protokoll från före- 

gående möte: Protokollet lades till handlingarna efter att följande skrivning 

under hemsidan tas bort: 

  Nuvarande hemsida ligger på en server ägd av Magnus Lindström 

numera Magnus Lagerstierna och vi har blivit blockade. Han 

kommer att snarast bli kontaktad av Hans Bohlin för att vi ska 

kunna få en lösning på problemet. 

  

Ekonomi, medlemmar,  

sponsorer: Pengar ska snarast betalas ut till Aleksi Quispe och Inge 

Lennmark.  

 Faktura på skylttillverkning delas mellan Kent Forsén och Stig 

Insulan och kassören anmodas snarast skicka den till berörda. 

 Tomas Jangvik och Bert Westenberg efterlyser fortfarande en 

kontoplan där en projektredovisning presenteras med tillhörande 

undergrupper. 

 Poseidon Diving Systems har blivit guldsponsor.   

 Kassabehållning per den 31 juli är 121 561, bilaga 2. 

  

Evenemanget, upp- 

följning: Lars Gustafsson har skickat en slutredovisning till kassören, bilaga 

3 

  



Pågående ärenden: Hemsidan 

 WordPress används för hemsidan.  

 Hemsidan och ägandeskapet ligger för närvarande på Berndt 

Lennholm. Hemsidan ska läggas över från enskild medlem till 

föreningen. 

 Handläggningen av hemsidans framtida och uppbyggnad sköts 

under en övergångsperiod av Berndt Lennholm, Mattias Ekholm 

och Pär Svensson. 

  

 Facebook  

 Birgitta Björkskär och Hans Bohlin får fortfarande inte kontakt 

med Magnus Lagerstierna för att förmå honom att lämna över 

kontot till SDHF. 

 Händer inget inom den närmaste framtiden startar SDHF upp en ny 

Facebooksida. 

 

 SMTM (Statens Maritima och Transporthistoriska Museum) 

 Belysningen i Dyktankhuset fungera fortfarande inte till full 

belåtenhet.  

 Vi saknar fortfarande belysning till våra montrar. 

 Nödutgången/brandtrappan fungerar tillfredsställande. 

 Robert Kajler har godkänt det arrangemang för nödutrymningsväg 

Tomas Jangvik gjort på kontoret. 

 Skrivbordet har flyttats ner till mellanplanet. 

 Vid öppethållande ska fönsterhakarna, kontoret, vara öppnade så att 

fönstren lätt kan skjutas upp. 

 Pärm för krisplan finns i entrédisken och kontroll av angivna 

punkter ska verkställas av SDHF personal innan öppnandet och 

efter stängning av Dyktankhuset. 

 Einar Eriksson föreslår att vi införskaffar brandfiltar till varje 

våningsplan. 

 Tomas Jangvik utses till kontaktperson mellan SDHF och SMTM, 

Robert Kajler.  

  

 Skyltarna 

 Åke Johansson ska till kommande helg undersöka om de tre 

beställda skyltar för information om var Dyktankhuset ligger har 

kommit på plats. 

  

  Containern, arbetet med avveckling 
 Magnus Waldau och Hans Fosman planerar för ett möte med 

Staffan von Arbin. 

 

 Öppethållande, guideutbildning 

  Styrelsen ger Tomas Jangvik en eloge för hanterandet av 

 bemanningen vid öppethållandet av Dyktankhuset. 

  Det står inget om öppethållandet kommande söndag på hemsidan. 

  De framtagna blanketterna för avrapportering vid öppethållande 

fungerar mycket bra. De har tagits fram på initiativ av Björn-Axel 

Johansson. 



 Statistiken visar att de flesta besökarna kommer mellan 12 - 15. 

 Med tanke på att vi har många utländska besökare förordar Tomas 

Jangvik att Dyktankhuset bemannas med tre guider. 

 I dagrapporten bör följande punkter specificeras: boktitel, storlek 

på tröja/T-shirt och huruvida en artikel lämnats ut gratis. Detta för 

att kunna uppdatera inventarielistorna korrekt. 

 Dagrapporten bör kompletteras med länder som England och 

Italien. 

 För SMTM är det viktigt att antal barn tas med i dagrapporten. 

 Björn-Axel Johansson har tagit fram ett förslag till en ny folder om 

Dyktankhuset där bl a 12 föremål ur samlingarna presenteras som 

en besökare definitivt inte bör missa vid ett besök. Utkastet 

kommer att skickas ut till samtliga styrelsemedlemmar och guider 

för synpunkter. 

  

 ROV-projektet 

 Magnus Waldau arbetar oförtrutet vidare med att komma den s k 

"ur-rovens" identitet och ursprung på spåren.  

 Han har fått kontakt med arkivarier på Krigsarkivet. Han avser 

granska ritningsdokument från Minbyrån. En ingångspunkt är att 

börja med att söka identifiera kameralådan med en kamera som 

troligen tillverkats mellan åren 1958 och 1960. 

 En annan intressant sökväg är att ta kontakt med FMV 

Alumnigruppen. 

 ROV # 60 kommer senare under hösten att provköras efter det att 

de införskaffade reservdelarna installerats av bröderna Lögdberg. 

 

 Påklädningskurs 

 Hans Bohlin kommer att kontakta Lars Gustafsson för att få fram 

en instruktionsmanual för påklädning av en tungdykare. 

 Tomas Jangvik ska skicka ut en intresseanmälan till bl a guiderna.  

 

 Carlssondräkten 

 Vi har dräktmaterial för en ny dräkt.  

 Nästa steg blir att snarast skära upp den gamla dräkten och därefter 

tillskärning av det nya dräktmaterialet. 

 

 Handlingsplan för Vision Framtiden 

 Det har inte hänt så mycket på detta område under sommaren. 

 Kent Forsén har fått kontakt med f d hovmarskalken Svante 

Lindqvist på Hovmarskalkämbetet som lär ha god kunskap om ev 

kontaktvägar för att söka sponsormedel. 

 Magnus Waldau och Bert Westenberg påpekade vikten av att 

SDHF har en klar handlingsplan för detta omfattande projekt och 

framtida kontakter. 

 Bert Westenberg föreslog ett arbetsmöte över en helg på Marstrand 

där boendet och transporten från Göteborg tur och retur är 

kostnadsfritt. 

 

 Övriga frågor:  



 Birgitta Forsén redogjorde för ett erbjudande vi fått från Estonia-

föreningen om att till ett föremånligt pris få köpa 18 glasmontrar 

till Dyktankhuset. 

 Åke Johansson har kontakt med gruppen och ombeds inhämta ett 

kostnadsförslag. 

 Efter det att vi har klart för oss vilken volym montrarna upptar 

kontaktar Bert Westenberg Vasamuseets ledning för att förhandla 

om ett ev tillfälligt förvaringsutrymme på Vasamuseet. 

 Både Tomas Jangvik och Bert Westenberg betonade starkt vikten 

av att vi om möjligt får övertar montrarna för framtida utställningar 

i Dyktankhuset.  Föremålen kommer då att kunna presenteras på ett 

professionellt och ur stöldsynpunkt säkert sätt. 

 Den 5 september avser Thomas Parmbäck, IBM-veteranerna, att 

komma till Dyktankhuset, 15 personer. Björn-Axel Johansson och 

Bengt Grisell kommer då att hålla ett föredrag om Kronan och 

Hans Bohlin guidar. 

 Tomas Jangvik föreslog att SDHF skulle ta fram en attraktiv T-shirt 

för försäljning. Eftersom han kom med föreslaget fick han även 

uppdraget att ta fram ett lämpligt underlag och kostnad för 

upptryckning. 

 Tomas Jangvik tog upp frågan om föreskrifter när besökare tar på 

föremål och/eller kryper in i friuppstigningstanken/Doppingen. 

Plexiglasskivan ska sättas på plats vid uppstigningsluckan. 

 Önskemål framfördes om att ta fram en skylt med texten - ÖPPET. 

 Minnestavlan som togs fram i samband med jubileumsfirandet ska 

snarast monteras upp. 

 Hans Forsman tar kontakt med A-dykarna med anledning av deras 

50-års firande den 19 september. Det rör sig om cirka 60 personer. 

Förslag är de släpps in i mindre grupp i Dyktankhuset i samband en 

guidning. Planerat datum för närvarnande den 21 alt 22 september. 

  

Nästa möte: Nästa styrelsemöte kommer att äga rum i Dyktankhuset lördagen 

den 7 september, 16.30. 

 

Mötet avslutas: Ordförande tackade de närvarande för ett givande och stimulerande 

styrelsemöte.  

 

Vid protokollet: 

 
Bert Westenberg 

 

Justeras:                        

                         
Tomas Jangvik      Magnus Waldau

  


